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نمایشگاه ورزش و تجهیزات ورزشی 
یا نمایشگاه مکمل ها و ... ؟

علی بدیع 

در روزهای گذشــته )۷ تا 
۱۰ آبــان( بیســت و یکمین 
تجهیزات  و  ورزش  نمایشگاه 
ورزشی در محل نمایشگاههای 
برگزار  تهــران  المللــی  بین 
گردید ولی متاسفانه نمایشگاه 
در انحصــار تولیدکنندگان و 
دستگاههای  کنندگان  عرضه 
بدنســازی و مکمل های ورزشی بود و کلمه ورزش کاملا غریب بود ، البته فقط 
یک شرکت تولیدی با ارائه بسیار محدود و ناقص محصولاتش به همراه پژوهشگاه 
ورزش بصورت چراغ خاموش حضور داشــتند، و بعد از بیست و یک سال بطور 
کاملا واضح و شفاف پسرفت نمایشــگاهی ورزش خودنمایی می کرد، به گمانم 
نوجوانی که برای اولین بار در چنین نمایشگاهی حضور می یافت نه تنها علاقمند 

نمی گردید بلکه احتمالا آلوده مکمل های به اصطلاح ورزشی هم می شد.
در ســابقه نمایشگاههای ورزشی در کشــورمان به گواه بسیاری از ورزشی ها 
و تحصیلکرده ها و کارشناســان ورزش ، بهترین و جامع ترین نمایشگاه ورزش، 
نمایشگاهی بود که در سالهای ۸۷ و ۸۸ توسط شهرداری تهران )سازمان ورزش( 
در بوستان گفتگو برگزار گردید و جدا از تبلیغ و ارائه فعالیت های ورزش شهروندی 
در سطح مناطق ۲۲گانه تهران، بسیاری از سازمان ها، شرکت ها، باشگاه ها و تولید 
کنندگان مرتبط با ورزش حضور داشتند و نمایشگاه بسیار پرباری بود و خروجی 

خیلی خوبی هم داشت ولی متاسفانه دیگر تکرار نشد.
واقعیت اینســت اگر قرار است نمایشــگاهی تحت عنوان ورزش و تجهیزات 
ورزشی برگزار شود باید نکات ذیل را مورد توجه قرار داد تا هم فعالیتهای ورزشی 
در معرض دید عموم قرار گیرد و هم با حضور کارشناسان و نخبگان ورزش این 

موارد مورد تحلیل و بررسی واقع شود:
۱ . حضور مقتدرانه و تاثیرگذار فدراسیون های ورزشی.

۲ . امکان حضور ادارات یا سازمانهای ورزش شهرداری های مراکز استانها در 
راستای ارائه دیدگاه های ورزش شهروندی و بوجود آمدن رقابت مابین انها جهت 
توسعه ورزش عمومی در شــهرها و ارتقا ورزش همگانی برای جذب حداکثری 

گروههای مختلف جامعه.
۳ . امکان حضــور تولیدکنندگان لوازم و البسه ورزشــی و حتی نمایندگان 

انحصاری شرکتهای خارجی.
۴ . تســهیل جهت حضور امور ورزش و یا ادارات تربیت بدنی مراکز نظامی و 

وزارتخانه ها و بانک ها و سازمان های مرتبط.
 ۵ . امکان حضور باشگاههای دولتی و خصوصی جهت ارائه توانمندیهای خود .

۶ . فراهم نمودن شــرایطی در نمایشــگاه که کــودکان و نوجوانان و حتی 
بزرگســالان بتوانند در کنار بازدید به تفریح و بازی هم مشــغول شوند و از این 

طریق علاقمندی آنها به ورزش بیشتر گردد.
۷ . ایجاد شرایط نمایشگاهی برای بستن قرارداد مابین افراد حقیقی و حقوقی 

و باشگاهها و تولیدکنندگان.
 ۸ . اجرای ســمینارها و برگزاری کلاسهای  اموزشــی به عنوان برنامه های 

جنبی نمایشگاه.
۹ . امکان برگزاری نمایشگاهای ورزش بصورت تخصصی و همچنین در تمامی 

استانها و با حضور هیاتهای استانی و ...
و دیگر مواردی که کم نیســتند ولی تدبیر و مدیریت را نیاز دارد و امید که 
مورد توجه و حمایت وزیر محترم و جدید ورزش که از جنس ورزش می باشند و 

دیگرمسئولین ورزش و رسانه های ورزشی واقع شود.

طرح های تاریخ شفاهی ورزش ایران رونمایی شد
دســتاورد  نخســتین 
طرح هــای تاریــخ شــفاهی 
ورزش ایران دیروز )سه شنبه( 
»ســیدرضا  حضــور  بــا 
صالحی امیــری« در کمیتــه 
ملی المپیک رونمایی شد. به 
گزارش گروه ورزشــی مردم 
دستاوردهای چهار   ، سالاری 
طرح نخست شــامل تاریخ شفاهی کشــتی، فوتبال، زنان و مطبوعات ورزشی 
ایران است. »حبیب الله اسماعیلی« مجری و مدیر اجرایی تاریخ شفاهی فوتبال 
ایران، »غلامرضــا عزیزی« مجری و مدیر اجرایی طــرح ورزش زنان، »ابراهیم 
افشــار« مجری طرح تاریخ شفاهی مطبوعات ورزشی ایران و »حسین سبطی« 
مدیر اجرایی طرح تاریخ شــفاهی کشــتی ایران هستند.   نخستین گام اجرای 
طرح تاریخ  شــفاهی با فوتبال ایران و در گفت و گو با »حشمت الله مهاجرانی« 
پیشکسوت فوتبال و سرمربی پیشــین تیم ملی در آکادمی ملی المپیک کلید 
خورد. دســتاوردهای این چهار طرح شــامل ۹ کتاب و  چند مستند است. این 
کتاب ها شــامل حضور ماندگار در گفت و گو با طاهره طاهریان نخستین معاون 
ورزش زنان، همیشه رهبر در گفت و گو با حسن حبیبی، خادم کشتی ایران در 
گفت و گو با ســید محمدخادم حقیقت، جنگیدن در سنگر قلم، دروازبان شاعر، 
معمار سرطلایی، فانوس قرمز آســوری، بروفوتفال باباجان و کلیات و شیوه نامه 

اجرایی تاریخ شفاهی ورزش ایران است.

اسامی داوران و ناظران هفته چهارم لیگ برتر
ســازمان لیگ فدراسیون 
والیبال اسامی داوران و ناظران 
هفته چهارم لیگ برتر مردان 
را اعلام کرد به گزارش روابط 
والیبال،  فدراســیون  عمومی 
هفته چهارم مسابقات والیبال 
برتر  باشــگاه های  قهرمانــی 
مــردان ایران جام »ســردار 
دل ها« امروز )چهارشــنبه( با برگزاری هفت دیدار به میزبانی گرگان، تهران )دو 
دیدار(، رامســر، گنبد، یزد و ورامین برگزار خواهد شد. سازمان لیگ فدراسیون 

والیبال اسامی داوران و ناظران هفته چهارم لیگ برتر را به قرار زیر اعلام کرد:
تهران؛ خانه والیبال، ساعت ۱۵

پیکان – مس رفسنجان
داور اول: محمد شــاهمیری، داور دوم: علیرضا پوردهقان، ناظر داوری: علی 

یاوری، ناظر فنی: علیرضا داوودی و ناظر ویژه: امیرحسین منظمی
گرگان؛ سالن امام خمینی )ره(، ساعت ۱۶

پاس گرگان – فولاد سیرجان ایرانیان
داور اول: محمد آقایی، داور دوم: اسماعیل رزقی، ناظر داوری: بهروز جعفری 

و ناظر فنی: خلیل یگانه مجد
رامسر؛ مجموعه ورزشی شهید صدر، ساعت ۱۶

هورسان رامسر – راه یاب ملل مریوان
داور اول: داود نافعی، داور دوم: حمیدرضا رسولی دوگاهه، ناظر داوری: مسعود 

یزدان پناه، ناظر فنی: محمدعلی امیدی و ناظر ویژه: عزیز پرتو
گنبد؛ سالن المپیک، ساعت ۱۶

شهرداری گنبد – آذرباتری ارومیه
داور اول: مجتبی بیداریان، داور دوم: مرتضی حسن علائی، ناظر داوری: احمد 

دامغانی نژاد، ناظر فنی: امین برق لشگری و ناظر ویژه: علی پورعروجی
یزد؛ سالن اختصاصی شهداب، ساعت ۱۶

شهداب یزد – شهرداری ارومیه
داور اول: علیرضا قریب، داور دوم: قادر صادقی، ناظر داوری: محســن ترابی و 

ناظر فنی: خضراله ترابی
ورامین؛ سالن شهید گل عباسی، ساعت ۱۶
شهرداری ورامین – فولاد مبارکه سپاهان

داور اول: مهــدی نویدی نــو، داور دوم: میثم پارســه، ناظــر داوری: مجید 
محسنی شوشتری، ناظر فنی: یونس حسن زاده و ناظر ویژه: رضا خان محمدی

تهران؛ خانه والیبال، ساعت ۱۸
سایپا – لبنیات هراز آمل

داور اول: وحید پورکاشــیان، داور دوم: علی اصغر ثابتی پور، ناظر داوری: امیر 
صداقت و ناظر فنی: نادر انصاری

یادداشت

اخبارکوتاه

یحیی گل محمدی سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس بعد 
از شکســت مقابل آلومینیوم اراک به این نکته اذعان کرد 
که سرخپوشــان حتی استحقاق مســاوی در این بازی را 

هم نداشته اند.
به گزارش فوتبالی، یحیی گل محمدی ســرمربی تیم 
فوتبال پرســپولیس پس از دیدار تیمش مقابل آلومینیوم 
اراک در نشست خبری اظهار داشت: اول به تیم آلومینیوم 
تبریک می گویــم. فکر می کنم این تیم بــرای بردن تیم 
شایســته ای بود. ما تیمی نبودیم که امروز حتی مساوی 
هم بگیریم. حریــف خیلی بهتر از ما بازی کرد و جنگید. 
از موقعیت هــا هم خوب اســتفاده کرد و بــه آنها تبریک 
می گویم. از آن طرف هم ما شــرمنده مــردم و هواداران 
شــدیم. ما بازی خوبــی ارائه نکردیم. نــه کیفیت خوبی 
داشــتیم و نه نتیجه خوبی کســب کردیم. حرف زیادی 
نداریــم، ولی باید ســعی کنیم خودمــان را پیدا کنیم و 

ریکاوری خوبی انجام دهیم.
وی در ادامه افزود: ما باید تلاش کنیم فقط بهتر شویم. 
این کاری است که باید در روزهای آینده انجام دهیم. یک 
بازی سنگین دیگر مقابل گل گهر داریم. باید درس زیادی 
از این بازی بگیریم. ما ســال گذشــته نیــز به آلومینیوم 
باختیم، ولی بعد از آن توانستیم در شش بازی به پیروزی 
برســیم. الان هم اتفاقات شبیه ســال گذشته است. فقط 

باید سعی کنیم بهتر شویم و بیشتر تلاش کنیم.
سرمربی تیم پرسپولیس در مورد اینکه به نظر می رسد 

بازیکنان این تیم از نظر روحی مشکل دارند، گفت: دنبال 
بهانه و علت نیســتیم، اما اتفاقــات و تصمیم گیری هایی 
که برای پرســپولیس در ماه های اخیر انجام شــده کار را 
برای تیم ســخت کرده اســت. این را که چرا تیم در این 
وضعیت افتاده اســت، نمی خواهیم مو شــکافانه بررسی 
کنیم. همــه می دانند که بعد از پنج دوره قهرمانی جلوی 
تیم ســنگ اندازی زیادی می شود و دوســت ندارند این 

موفقیت ها ادامه داشته باشــد. امیدوارم اشتباه کنم، ولی 
شاید خود من هم یکی از پروژه ها برای شکست و نابودی 
پرسپولیس باشم! امیدوارم این اتفاق نیفتاده باشد و اشتباه 
کنم. وقتی اتفاقات پرسپولیس را کنار هم می گذاریم فقط 
یک دلیل می تواند داشته باشد و آنهم این است که اجازه 
ندهند این تیم موفق شــود. الان نمی خواهم زیاد صحبت 
کنم. بعد از باخت اســت و شاید خیلی ها فکر کنند دنبال 

بهانه هستیم. همانطور که گفتم باید بیشتر تلاش کنیم.
گل محمدی در مــورد اینکه تیمش از جناح راســت 
آسیب های زیادی می بیند و شاید سیامک نعمتی کارایی 
گذشــته را نداشته باشد، گفت: نمی خواهیم در مورد یک 
شخص صحبت کنیم. ما باید در تمام خطوط بهتر شویم. 
فقط بحث دفاع راســت نیست. ما همین هستیم و بیشتر 
از این نداریم. باید با همین ها ادامه دهیم. بازیکنان خوبی 
داریم و دنبال این نیســتیم که بگوییــم ضعف داریم. ما 
باید بیشــتر کار و به یکدیگر اعتماد کنیم. وی در پاســخ 
به این پرســش که »به نظر شما آلومینیوم اراک می تواند 
ســهمیه لیگ قهرمانان آسیا را کسب کند؟«، عنوان کرد: 
اگر بیرون از خانه هم قوی باشد می تواند حرف های زیادی 
داشــته باشد. امروز هم خوب بازی کردند و به آنها خسته 
نباشــید می گویم. سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس درباره 
زمزمه هایی که مبنی بر بازگشــت هواداران به ورزشــگاه 
شــنیده می شود، یادآور شــد: نبود تماشاگران در کل به 
ضــرر تیم ما بود، چون ما بیشــترین هوادار را داشــتیم. 
کرونا باید بهتر از این مدیریت می شد، ولی در هر صورت 
تصمیم گیری ها مشخص اســت که بعضاً اشتباه هم بوده. 
می توانستیم بهتر عمل و از وجود هواداران استفاده کنیم. 
آقای رئیسی هم خیلی تلاش می کنند که واکسیناسیون 
همه گیر شــود. اتفاقات خوبی در چنــد وقت اخیر افتاده 
اســت. امیدوارم مردم هم رعایت کنند تا بتوانیم از وجود 

هواداران هم استفاده کنیم.

با وجود ادعای باشــگاه پرســپولیس مبنی بر تماس با 
وکیل سرمربی سابق آرژانتینی خود اما این وکیل سوئیسی 

این موضوع را رد می کند.
به گزارش ایسنا، در هفته های اخیر باشگاه پرسپولیس 
در خبر رســمی به نقل از ســید مجید صدری سرپرست 
این باشــگاه رســما اعلام کرد: مطالبات گابرین کالدرون 
فراهم شــده و به زودی این پول به ایــن مربی آرژانتینی 
داده می شــود تا پنجره نقل و انتقالاتی باشگاه پرسپولیس 
باز شــود. پس از این موضوع مدیران باشــگاه پرسپولیس 
اعلام کردند تماس هایی با وکیــل گابریل کالدرون برقرار 
کرده اند تا پس از دریافت شــماره حســاب مطالبات این 
مربی آرژانتینی را بپردازند اما از آنجایی که وکیل کالدرون 
تنها خواســته پول در حسابی متعلق به یکی از بانک های 
سوئیس واریز شود پرسپولیس در نحوه پرداخت پول دچار 

مشکل شده است.
در همین حال ملانی شــایر وکیل سوئیســی گابریل 
کالدرون در گفت وگو با ایســنا، ایــن موضوع را رد کرد و 

گفت: پرسپولیس هیچ تماسی با من برقرار نکرده است.
توضیح پرسپولیس درباره نحوه تماس با کالدرون
مدیر امور بین الملل باشــگاه پرسپولیس می گوید: این 
باشگاه نتوانســته با وکیل سرمربی پیشین آرژانتینی خود 

مذاکره کند.
امیرعلی حســینی در گفت وگو با ایسنا، درباره آخرین 
وضعیت پرونده کالدرون و این که آیا باشــگاه پرسپولیس 
با این مربی آرژانتینی و وکیلش برای پرداخت مطالباتش 
تماس گرفته اســت؟ اظهار کرد: بعد از این که رای کمیته 
وضعیت فیفا قطعی شــد و قرار بر ایــن بود که ما پول را 

بپردازیم با آقای کالــدرون تماس گرفتیم و از او خواهش 
کردیم با توجه به ســابقه درخشــانی که در ایران دارند و 
این که هواداران او را دوســت دارنــد، مهلتی به ما بدهند 
تــا بتوانیم پول را بپردازیم. تاریــخ مکاتبه ما مربوط به ۵ 
ســپتامبر )۱۴ شهریور( بوده اســت، فردای آن روز خانم 
ملانی شــایر که وکیل آقای کالدرون هســتند در نامه ای 
به فیفــا صریح اعلام می کنند که آقــای خوآکین و آقای 
کالدرون نه فرصتی می دهند و نه حاضر هســتند در هیچ 
گونه مذاکره ای شرکت کنند. یعنی با ما مذاکره نمی کنند. 
در تاریخ ۶ سپتامبر )۱۵ شهریور( فیفا این موضوع را تایید 
کــرد و به ما اعلام کرد که وکیــل مربیان آرژانتینی گفته 
است هیچ گونه مذاکره ای انجام نمی دهد و پرونده در فیفا 

باز خواهد بود.
او افزود: در ادامه شخصا با آقای کالدرون تماس گرفتم 
و گفتم پول تان آماده اســت و شماره حسابی اعلام کنید 
تــا برای تان واریز کنیــم. در مکالمات خودم گفتم که اگر 
حســاب مربوط به بانکی در ترکیه باشد سریعا می توانیم 
پول را واریز کنیم. مــن مرتب با آقای کالدرون در تماس 
هستم و گاهی احوال یکدیگر را می پرسیم و حتی اعیاد را 
به یکدیگر تبریک می گوییم. با این حال آقای کالدرون پیام 
مــن را خواندند اما جواب ندادنــد. در ادامه آقای کاظمی، 
مدیر برنامه کالدرون به من گفت که بهتر است با پسرش 
صحبت کنید. چون او زبان انگلیســی را بهتر بلد اســت. 
به همین خاطر با پســر کالدرون تمــاس گرفتم و مفصل 
صحبت کردیــم و در نهایت به من گفت من نمی دانم چه 
اتفاقی رخ می دهد اما با پدرم صحبت خواهم کرد. در ادامه 

او هم دیگر جوابی به من نداد.

وی در پاســخ به این سوال که آیا باشگاه پرسپولیس با 
خانم ملانین شــایر، وکیل گابریل کالدرون تماس گرفته 
است یا خیر؟ گفت: چون این خانم یک وکیل حقوقی است 
ارتباط ما با او به صورت نامه رسمی از سوی باشگاه بود اما 
وقتی در نامه رســمی به فیفا اعلام کرد که در هیچ گونه 

مذاکره ای شرکت نمی کند، تماس برقرار نشد.
تماس من با آقای کالدرون بی پاسخ ماند و همین طور 
پســرش هم دیگر جوابی نداد. در ادامه با آقای جنانی به 

عنــوان مترجم این مربیان صحبت کردم، من تلاش کردم 
به صورت تلفنی با خانم شایر صحبت کنم که ایشان جواب 

تلفن من را ندادند. 
چون شــاید تماس از ایران بود جواب ندادن اما به هر 
حال خانم شایر در مکاتبه رسمی به فیفا اعلام کرده که با 
پرســپولیس هیچ گونه مذاکره ای نخواهد داشت. کالدرون 
و موکلش بلافاصله بعد از قطعی شدن رای طی نامه ای به 

فیفا شماره حساب خود را اعلام کردند.

 تیم هــای مدعی فولاد مبارکه ســپاهان، 
شــهرداری ارومیه، لبنیات هــراز آمل و فولاد 
ســیرجان ایرانیان در هفته چهارم لیگ برتر 
والیبال برای تثبیت جایگاه یا رسیدن به صدر 

جدول معادله چند مجهولی پیش رو دارند.
به گــزارش روابــط عمومی فدراســیون 
والیبال، هفته چهارم مسابقات والیبال قهرمانی 
باشــگاه های برتر مردان ایران جام »ســردار 
دل ها« امروز )چهارشــنبه( با برگزاری هفت 
دیــدار به میزبانی گرگان، تهــران )دو دیدار(، 
رامسر، گنبد، یزد و ورامین برگزار خواهد شد.

دو تیم فولاد مبارکه ســپاهان و شهرداری 
ارومیــه کــه رتبه هــای اول و دوم جــدول 
رده بندی را در اختیار دارند، این هفته دو بازی 
سرنوشت ساز در خارج از خانه برگزار می کنند؛ 
آن هم در شــرایطی که هر دو تیم تاکنون ۳ 
برد و ۹ امتیاز کســب کرده اند و سایه به سایه 
یکدیگر را در صدرجدول تعقیب می کنند. برد 
و باخــت هر یک از ایــن دو تیم، صدر جدول 

را دســتخوش تغییرات خواهد کرد. شاگردان 
رحمان محمدی راد در فولاد مبارکه ســپاهان 
که هفته گذشــته با پیروزی مقابل شهرداری 
گنبد به صدر جدول رســیدند، این هفته برای 
حفظ صدرنشــینی باید در ورامین به مصاف 

شهرداری این شهر بروند.
ورامینی ها هفته گذشته موفق شدند در یک 
رالی پنچ سته از سد سایپا بگذرند تا با دو برد 
و چهار امتیاز صاحب رتبه ششم جدول شوند. 
شاگردان ساسان خداپرست این هفته درخانه 
با تمام قوا به استقبال حریف صدرنشین خود 
می روند تــا از این تیم امتیاز بگیرند. در طرف 
مقابل اصفهانی ها هم هــر چه در چنته دارند 
رو خواهند کرد تا بــه یکه تازی خود در صدر 

جدول ادامه دهند.
شهرداری ارومیه تیم دوم جدول که رقابت 
نزدیکی با فولاد مبارکه سپاهان دارد، در هفته 
چهارم میهمان شــهداب یزد است؛ تیمی که 
هفته گذشــته با باخت غافلگیرکننده مقابل 

لبنیات هراز آمل از صدر به رتبه پنجم جدول 
ســقوط کرد و این هفته برای بازگشت دوباره 
در جمع مدعیــان نهایت تلاش خود را به کار 
خواهــد گرفت. بــا این حســاب دو تیم برای 
پیروزی در هفته چهارم کار ســختی پیش رو 

دارند.
تیم های سوم و چهارم جدول رده بندی نیز 
این هفته برای حفــظ و ارتقای جایگاه تلاش 
خواهند کرد. فــولاد ســیرجان ایرانیان تیم 
چهــارم لیگ درحالی در گــرگان با تیم پاس 
دیدار خواهد کرد که ســه برد، هشــت امتیاز 
و چهار ســت باخته در کارنامه دارد. از طرفی 
پاس گرگان تاکنون موفق به کســب پیروزی 
در لیگ نشــده و تنها یک امتیــاز از مجموع 
سه دیدار برگزار شــده، کسب کرده است. در 
چنین شرایطی به نظر می رسد شاگردان سعید 
رضایی در تیم فولاد ســیرجان ایرانیان مقابل 
تیم دوازدهم، رقابت چالــش برانگیزی پیش 
رو نداشــته باشند. البته اگر پاس گرگان خلق 

شــگفتی نکند. این درحالی است که لبنیات 
هــراز آمل بعد از برد تحســین برانگیز مقابل 
شهداب یزد در هفته سوم به رتبه سوم رسید 
تا این هفته با کارنامه ای شــامل سه پیروزی، 
هشــت امتیاز و دو ست باخته، میهمان سایپا 
تیم هشــتم جدول باشــد. شــاگردان ناصر 
شهنازی در تیم ســایپا تاکنون یک برد و سه 

امتیاز کسب کرده اند قطعا برای امتیاز گرفتن 
از حریــف غیرقابل پیش بینی همچون لبنیات 
هراز آمل طــرح و برنامه خاصی اجرا خواهند 
کرد. این درحالی اســت که شــاگردان بهروز 
عطایــی قصد دارند از فرصــت پیش آمده در 
هفته چهارم به بهترین شــکل ممکن استفاده 
کنند و معادلات را در صدر جدول بهم بریزند.

سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس: 

دوست ندارند موفقیت های ما ادامه داشته باشد
آلومینیوم خیلی بهتر از ما بازی کرد و حتی شایسته مساوی هم نبودیم

باشگاه پرسپولیس هیچ تماسی با گابرین کالدرون نداشته است

معادله چندمجهولی مدعیان برای تصاحب صدر جدول والیبال

هافبک تیم ملی امید گفت: آن چیزی که کادرفنی از من 
می خواســت را ارائه دادم و به نظرم آقای مهدوی کیا هم از 

همه مان راضی است و همین برای من کافی است.
محمــد خدابنده لو در گفت وگو با ایســنا، درباره برتری 
تیم ملی امید مقابل تاجیکســتان و صعود به مرحله نهایی 
جام ملت های آســیا اظهار کرد: بازی بســیار سختی بود و 

تاجیکســتان واقعا پیشرفت کرده بود و هماهنگ بود. آن ها 
۸-۷ سالی کنار هم بازی می کردند اما خداراشکر دست پر 
بیرون آمدیم. یکی از سخت ترین بازی هایی که در رده ملی 
بازی کرده بودم، همین بازی بود چون فشــار و جو بازی و 
حضور تماشاگران بسیار کار را برای ما سخت کرده بود اما به 

هر حال بازی را با موفقیت به پایان رساندیم.

او ادامه داد: تیمی که در یک ماه جمع شد، آمد و بهترین 
نتیجه را کســب کرد و در سه بازی ۹ امتیاز کسب کرد. به 
نظرم این تیم نیاز به زمان دارد تا به موفقیت برســد. خودم 
هــم آن چیزی که کادرفنی می خواســت را ارائه دادم و به 
نظرم آقای مهدوی کیا هم از همه مان راضی اســت و همین 

برای من کافی است.
هافبک تیم ملی امید با بیان این که اعتقادم این است که 
کمی جلو تر برویم شرایط از این بهتر هم خواهد شد، گفت: 
می دانیم که شرایط تیم مان بسیار بهتر خواهد شد. این تیم 
با این کادرفنی می تواند برای حضور در المپیک موفق شود. 
اتفاق خوبی که افتاد اســت این است که تیم سه سال زود 
تر از بازی های مقدماتی المپیک جمع شده است و اردوهای 
خوبی تدارک دیده شــده است. طلسم نرفتن به المپیک با 

این تیم شکسته می شود.
صعود تیم ملی امید به المپیک مطالبه ملی است

کیکاووس ســعیدی: صعود تیم ملــی امید به المپیک 
مطالبه ملی است

دبیر کل کمیته ملــی المپیک می گوید صعود تیم ملی 
فوتبال امید به المپیک ۲۰۲۴ یک مطالبه ملی است.

به گزارش ایســنا، کیکاووس سعیدی در حاشیه مراسم 
رونمایی از دســتاوردهای تاریخ شــفاهی ورزش ایران در 
مــورد پرداخت بخش پایانی بودجه کمیته ملی المپیک به 
فدراســیون های ورزشی توسط کمیته ملی المپیک، گفت:  
۱۰ درصد از بودجه سال ۱۴۰۰ فدراسیون ها باقی مانده که 
تا پایان ســال پرداخت می شود. البته تلاش می کنیم تا این 

پرداخت زودتر انجام شود.
او افــزود: ۹۰ درصد بودجــه را به خاطــر المپیک در 
اردیبهشت به فدراسیون ها دادیم و علاوه بر آن پرداخت هایی 
هم برای اردوها داشتیم. کمک ها ارزی و ریالی بود. سعی ما 
بر این بود که حمایت حداکثری داشته و شرایط مطلوب را 
برای المپیک با هم افزایی بین کمیته و فدراسیون ها ایجاد 
کنیم. طی این مسیر بازدیدهای مختلف از اردوها انجام شد 

و کم و کاستی ها بررسی و تصمیم گیری می شد.
او در مــورد حمایت های مالی برای بازی های آســیایی 
گفــت: برنامه ریزی  کردیم و  برای ۱۴۰۱ تامین منابع مالی 
برای اعزام ها را در دســتور کار داریم که به سازمان برنامه و 

بودجه ارائه می دهیم.
تحلیل ها امســال در فدراسیون ها انجام می شود و نتایج 
توکیو هم تحلیل شد. حمایت موردی در دستور کار خارج 
از سهمیه فدراسیون ها است. در کنار وزارت ورزش به سهم 

خود حمایت لازم را خواهیم داشت.
سعیدی  در مورد نتایج تیم ملی امید هم گفت: فدراسیون 
فوتبال قدم های خوبی برداشت. الان زمان مناسبی است و 
هم افزایی خوبی بین کمیته ملی المپیک و فدراسیون فوتبال 
وجود دارد. سرمربی با تجربه ای برای تیم امید انتخاب شد. 
تجربه تلخی برای عدم صعود به المپیک داریم. اینبار امید 
داریم که به المپیک پاریس برویم. مردم فوتبال را دوســت 
دارند و حضور این تیم در المپیک یک مطالبه ملی است. در 
فرایند فنی و تخصصی تیم امید مداخله نداریم اما هر کجا 
لازم بوده حمایت کردیم و این حمایت ادامه خواهد داشت.

هافبک تیم ملی امید: 

مهدوی کیا از همه بازیکنان راضی است
 طلسم نرفتن به المپیک با این تیم شکسته می شود


